
 

 

Zápis č. 02/2021 
z jednání Rady JmKO ČUS, konané dne 4.10.2021 v 10h v Brně, Vídeňská 9 

 
Přítomni: Vojtěch Bártek, Petr Šíma, Štěpán Říha, Zdeněk Kolesa, Stanislav Němec, 
František Stejskal, Josef Vrba, Jan Macharáček, Jozef Regec, Jiří Zorník 
Omluven: Jiří Moudrý, Petr Vrážel 
 
Členové revizní komise jako hosté: Josef Hrazdíra, Kamila Benčová, Jana Kavanová 
Hosté: Jakub Koudelka – referent krajského Servisního centra sportu JmKO ČUS, Marta 
Gabrielová – zápis 
 
Jednání zahájil a řídil předseda JmKO ČUS p. Vojtěch Bártek dle následujícího programu: 

1. Úvod 
2. Informace předsedy JmKO ČUS 
3. Informace krajského referenta 
4. Různé, diskuse 

 
1) Úvod 
Pan předseda Vojtěch Bártek – přivítal přítomné a konstatoval, že je rada usnášeníschopná. 
 
2) Informace předsedy JmKO ČUS 
 
Pan předseda Vojtěch Bártek – informoval, že zaznamenal tlaky ze strany vedoucího projektu 
servisních center sportu pana Holuba, že krajský referent Jakub Koudelka nejezdí na porady 
účetních, a proto požaduje po panu Koudelkovi, aby rezignoval. Pro nás jako JmKO je to 
neakceptovatelné. Dále konstatoval, že mu zásadně vadí skutečnost, že pan Holub nikoho 
neinformoval o úmyslu odvolat krajského referenta. Rád spokojenost s krajským referentem 
vyjádřil písemně, pokud budou členové KR souhlasit. 
 
Po diskusi pohoršené nad nestandartním postupem pana Holuba vyjadřuje Krajská rada JmKO 
ČUS toto stanovisko: 
 
Referent seznámil KR se schůzkou s šéfem SCS Vítězslavem Holubem, kde pan Holub vyslovil 
nespokojenost s neúčastí krajského referenta na seminářích a doporučil jeho odstoupení 
z funkce k 31.3.2022 s tím, že na prosincový VV ČUS by bylo zadáno výběrové řízení. Kajská 
rada požaduje po panu Holubovi zdůvodnění, proč usiluje o jeho odvolání. Krajská rada s tímto 
postupem nesouhlasí. 
 
Schváleno: Pro 10, proti 0, zdržel se 0 
 
3) Informace krajského referenta 
Krajský referent Jakub Koudelka informoval přítomné o tom, že nám končí memorandum 
s Jihomoravským krajem a je třeba podepsat nové. Poprvé v historii máme přislíbeno, že 
v novém memorandu budou zafixované i finance pro JmKO, což doposud nebylo. Na kraji jsou 
s naší prací spokojeni, a to jak na úrovni krajského ČUS, tak také na úrovni okresů. 



 

 

 
Pan Jozef Regec – vznesl dotaz, zda by mohl vzhledem ke svým kontaktům s panem Nantlem 
(náměstek hejtmana) požádat o členství ve sportovní komisi na kraji, aby mohl na kraji 
prosazovat názory ČUS na sport. 
 
Krajská rada se unesla, že vybaví pana Regece doporučením, aby se ucházel o místo ve 
sportovní komisi kraje. 
 
Schváleno: Pro 10, proti 0, zdržel se 0 
 
4) Různé, diskuse 
p. Stejskal – informoval, že v okrese Břeclav vyhlásili ve spolupráci s FAČR školský pohár, 
přihlásilo se jim 10 škol. 
p. Šíma – usnesení z minulé rady, bylo že chceme vyzvat ministerstvo financí, aby vypsalo 
dotaci na postižené tornádem, ale bylo nám z vedení ČUS doporučeno, abychom nic neposílali, 
že se o to postarají. 
p. Regec – myslí si, že mi abychom do toho mluvit měli, protože my bychom je měli nahoře 
informovat, co se tady děje. Je pro, bychom my zespoda tlačili nahoru. My o té situaci víme, 
ale je potřeba se připomínat nahoře. 
p. Vrba – souhlas p. Regecem – ale musíme jít po linii čus, tlačit na vedení ČUS, ne my jako 
KO jít na ministerstvo, měli bychom tlačit na centrální ČUS, aby oni na ministerstvo zatlačili 
na doporučení našeho výboru. 
p. Říha – na základě zjištění faktického stavu po nešťastném tornádu, obrátíme se na radu ČUS, 
že jim nikdo nepomohl 
p. Bártek navrhl, aby p. Kavanová zjistila, postižené spolky dostali a co ještě potřebují a podle 
tohoto zjištění uděláme další kroky. 
 
Termín příští krajské rady  
P. Šíma – navrhl, že na konci listopadu bude veletrh Life! Mohli bychom se sejít v rámci tohoto 
veletrhu a pak se zúčastnit Motivační konference na podporu sportu – pátek 26.11.2021. 
Mohli bychom pana Holuba pozvat na příští jednání KR a také na veletrh sportu Life! 
 
 
Po diskusi předseda Vojtěch Bártek poděkoval účastněným za kvalitní jednání a ukončil schůzi 
Krajské rady. 
 
 
 
 

Vojtěch Bártek – předseda 
 
V Brně dne 4.10.2021 
Zapsala: M. Gabrielová 
 
 


